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Abstract (en)
The cylinder (2) has a pair of tensioning elements positioned on a hollow support shaft (5). A pair of force transfer elements is operated with respect
to the tensioning elements for selectively clamping and releasing a replaceable printing sleeve (6). An operating mechanism is arranged in inner
side of the hollow support shaft and operatively connected to the force transfer elements, and includes an adjustable energy-storage element for
tightening and releasing the tensioning elements. A bushing is positioned between an adjustment element and the storage element. Independent
claims are also included for the following: (1) a printing unit comprising a housing (2) a method for replacing a printing sleeve arranged in a printing
unit of a printing machine.

Abstract (de)
Zylinder für ein Druckwerk einer Druckmaschine, mit einer Trägerwelle (5), auf der ein erstes und ein zweites Spannelement (8, 8') im Abstand
zueinander angeordnet sind, auf denen eine auswechselbare Druckhülse (6) gelagert ist, mit einem ersten und einem zweiten Übertragungselement
(13, 13'), die zum Spannen und Lösen der Druckhülse (6) jeweils mit dem ersten bzw. dem zweiten Spannelement (8, 8') zusammenwirken.
Die Trägerwelle (5) ist als Hohlwelle ausgebildet. In deren Inneren ist eine mit den beiden Übertragungselementen (13, 13') wirkverbundene
Betätigungsvorrichtung (30) angeordnet, welche zum Spannen und Lösen der beiden Spannelemente (8, 8') wenigstens ein einstellbares
Energiespeicherelement (32) aufweist.
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